
 

 
 

 Enkel fråga – trygghetslarm 

 

Till ansvarigt kommunalråd 

 

Planeras det för att personer som idag har trygghetslarm via Omvårdnad utrustas 
med larm som fungerar även utanför bostaden? 

 

 

Maritha Johansson, Vänsterpartiet 


